

# Business Nomination Requirements

## 商业提名要求

Significant Business History (SBH)  
重大商业经营史 (SBH)

# 1. Commitment to South Australia

## 对南澳州的承诺

- 1.1 Clients must have visited South Australia previously to be eligible for State nomination. Applicants who have not visited SA will be refused State nomination. Evidence must be provided at time of application for State nomination. Information to be collected is the date and duration of the visit, where in SA you have visited and the nature of your visit. The accepted evidence must include one of the following:
  - 1.1 申请人必须在州提名申请提交之前到访过南澳州, 没有到访过南澳州的州提名申请将被拒绝。在提交州提名申请时必须提供曾经到访过南澳州的证据。需要提供的信息包括到访南澳的日期, 到访的时间长度, 到访的地点和目的。可以接受的证据包括下面内容的其中之一:
    - 1.1.1 Meeting with Immigration SA (Documentation from Immigration SA confirming that the meeting has taken place)
    - 1.1.1 与南澳州政府移民局的会面 (南澳州政府移民局确认已与申请人会面的文件)
    - 1.1.2 Airline boarding passes – tickets are not accepted as they do not confirm the flight was taken
    - 1.1.2 航空公司登机牌 – 机票由于无法证明是否搭乘, 所以不被接受
    - 1.1.3 Receipts for accommodation in SA
    - 1.1.3 在南澳州住宿的收据
- 1.2 If the above evidence is not available other submitted evidence maybe accepted, such as emails to confirm the meeting with SA companies. Photos are not required and will not be assessed.
  - 1.2 如无法提供以上证据, 可以接受其他提交的证据, 例如确认与南澳公司会面的电子邮件如提供照片将不被接受。
- 1.3 Your application needs to include an exploratory visit itinerary and details on the outcome from your visit. This information is being collected to help Immigration SA understand how your visit has benefited your understanding of business and lifestyle opportunities, it is not an eligibility requirement.
  - 1.3 您的州提名申请需要包括一份访问行程单和您经过此次访问所得出的访问结果。这些信息的收集是用来帮助南澳州政府移民局了解您如何通过此次访问了解南澳州的商业和生活方式, 但这不是州提名申请的资格要求。
- 1.4 For clients who intend to reside and do business in a state other than South Australia, Immigration SA advises that you apply to that Government nominating body. Immigration SA's business migration nominations are for those clients intending to do business and reside in South Australia. Applications will be refused if the intention to do business and live in South Australia is assessed as not genuine.
  - 1.4 对于有意在除南澳州以外的其他州居住和经营的客户, 南澳州政府移民局建议您向该州提名机构进行申请。南澳州政府移民局的商业移民提名适用于那些有意在南澳州开展生意并居住的客户。如果在南澳州开展生意和生活的意图被评估为不真实, 申请将被拒绝。
- 1.5 Evidence required to satisfy the commitment to live in SA requirement at 132 review stage is provided in the 132 review tab.
  - 1.5 需要在132审查阶段提供的满足在南澳州居住承诺的证据在132审查的标签部分有介绍。
- 1.6 You must confirm that you have sufficient financial resources to support yourself and dependents to settle in South Australia and understand it is your responsibility to determine the cost of living in South Australia. Evidence of financial capacity is not required. However, Immigration SA reserves the right to seek additional information or evidence at a later stage if necessary.
  - 1.6 您必须确认您有足够的财务资源来支持您和您的家属在南澳州定居, 了解您有责任确定南澳州的生活费用。财务能力的证据不是必需的。但是, 南澳州政府移民局保留后期在必要时寻求更多信息或证据的权利。

- 1.7 If you have been nominated, or hold a visa which was nominated by another Australian State or Territory, a letter of release is required from the relevant jurisdiction at the time of application submission. Without the letter of release, your application will be refused.
- 1.7 如果您已经获得澳大利亚其他州或领地的商业移民提名或者已经持有澳大利亚其他州或领地提名的商业移民签证, 在您申请南澳州商业移民州担保时, 必须已经获取澳大利亚其他州或领地的“允许转出信”, 否则, 您的州担保申请将会被拒绝。

## 2. Benefit to State 对南澳州的贡献

- 2.1 Your benefit to state business activity must meet the Department of Home Affairs requirements in relation to active management, genuineness, and sustainability.
- 2.1 您对南澳州有利的商业活动必须符合联邦内政部关于积极管理, 真实性和可持续性的要求。
- 2.2 The Benefit to State (BTS) requirements vary depending on the client's age, business type and location. You must confirm to meeting at least one of the listed requirements through your business in South Australia within the first two years of holding the visa. At the two-year review, you must provide evidence of the BTS achievement.
- 2.2 对南澳州的贡献 (BTS) 要求根据客户的年龄、生意类型和地点的不同而不同。您必须在持有签证的前两年内通过您在南澳州的生意确认满足所列要求中的至少一项。在两年后的审查中, 您必须提供BTS成就的证据。

Benefit to State 对南澳州的贡献	Under 55 低于55周岁	Regional Under 55 偏远地区 低于55周岁	Over 55 超过55周岁	Regional Over 55 偏远地区 超过55周岁
a. Export* a. 出口	\$600,000 From 1 July 2018 majority cannot be wine if total exports are less than \$1 million 60万澳元, 从2018年7月1日开始, 如果总出口额低于100万澳元, 出口产品中的大多数不能是葡萄酒	\$500,000 50万澳元	\$1.5m 150万澳元	\$1m 100万澳元
b. Jobs b. 工作	4 FTE 4个全职员工	3 FTE 3个全职员工	8 FTE 8个全职员工	6 FTE 6个全职员工
c. Investment into a business c. 投资一个生意	\$1.5m 150万澳元	\$1m 100万澳元	\$3m 300万澳元	\$2m 200万澳元
d. Property development d. 房地产开发	\$1.5m 150万澳元	\$1.5m 150万澳元	\$2m 200万澳元	\$2m 200万澳元

Refer below for further details on the export requirement if you plan to include wine in your export business.  
如果您计划将葡萄酒纳入您的出口生意, 请参阅下面的关于出口要求的进一步细节。

## Over 55 years of Age - Exceptional Benefit

### 超过55周岁 — 额外贡献要求

- 2.3 The 55 exceptional benefit to State nomination requirement is applicable to applicants aged 54 years and 9 months of age and above (at time of lodgement of the nomination application).
- 2.3 州提名要求的55周岁额外贡献要求适用于年满54周岁9个月及以上的申请人(递交州提名申请时)。
- 2.4 Immigration SA reserves the right to limit the number of nominations provided to clients who must achieve exceptional benefit.
- 2.4 南澳州政府移民局有权限制提供给额外贡献客户的提名数量。

## Regional Concessions – Benefit to State Requirements

### 偏远地区优惠州提名要求

- 2.5 To encourage investment outside of the capital city of Adelaide, the benefit to State requirements for State nomination are lower for country regional areas outside of greater Adelaide. A regional business is defined as a business located in an area outside of metropolitan Adelaide. If insufficient evidence is supplied the regional concession will be refused and you must meet the standard benefit to state requirements based on your age.
- 2.5 为鼓励在阿德莱德市区以外的投资, 阿德莱德市区以外的偏远地区的贡献要求会相对较低。在偏远地区的生意定义为位于阿德莱德大城区以外地区的生意。如果提供的证据不足, 偏远地区优惠要求将被拒绝, 然后您必须根据您的年龄满足对应的州提名贡献要求。
  - 2.5.1 Clients must be living and conducting business in regional South Australia (<http://migration.sa.gov.au/upload/publications/Living-Here/Regional-SA-Definition.pdf>).
  - 2.5.1 客户必须在南澳州偏远地区生活和经营生意 (<http://migration.sa.gov.au/upload/publications/Living-Here/Regional-SA-Definition.pdf>).
  - 2.5.2 To be defined as living in a regional are of South Australia the main client must have spent most of their time in the regional location and be able to provide evidence associated with living in that location. Evidence can include utility bills, purchase or rental of a house, other evidence showing involvement with the local regional community.
  - 2.5.2 被定义为居住在南澳州偏远地区, 签证主申请人必须在偏远地区居住大多数的时间, 并能够提供与居住在该地区相关的证据。证据可以包括水电费账单, 购买或租赁房屋, 其他显示参与偏远地区当地社区的证据。
  - 2.5.3 To be defined as conducting business in regional South Australia the physical location of the business and or the sourcing of the products must be regional.
  - 2.5.3 被定义为在南澳州偏远地区经营生意, 生意的实际位置和/或产品的来源地必须是在偏远地区。

## Jobs

### 工作

- 2.6 Full Time Equivalent (FTE) employees refers to employees under the direct employ of the business working a minimum of 30 hours per week paid at least the award wage. Employment for each FTE required is for a minimum of 12 months within 24 months of the 132 visa grant date.
- 2.6 等同于全职员工 (FTE) 指的是直接受雇于生意, 一周最少工作30小时并且至少按照行业最低工资标准支付工资的员工。每个等同于全职员工 (FTE) 必须在申请人132签证批准日期后的24个月内最少工作12个月。

- 2.7 FTEs must be Australian citizens, New Zealand passport holders, 489 South Australian State nomination visa holders or permanent residents for the full 12-month period. Family members are not eligible to be included in the FTE requirement.
- 2.7 等同于全职员工 (FTE) 必须是全职工作12个月的澳大利亚公民, 新西兰护照持有者, 南澳州提名的489签证持有者或者澳洲永久居民。签证申请人的家庭成员不符合等同于全职员工 (FTE) 要求。

## Export

### 出口

- 2.8 Export refers to the sale of South Australian made goods or provision of services overseas. Minimum values are based on turnover. Goods must be produced in South Australia.
- 2.8 出口指的是出售南澳州生产的产品或向海外市场提供南澳州的服务。最小出口价值基于营业额。商品货物必须在南澳州生产。
- 2.9 Exports need to be part of a genuine business activity to make a profit. The frequency of exports will reflect the genuineness of the business activity.
- 2.9 出口需要成为能够盈利的真正商业活动的一部分。出口频率将反映商业活动的真实性。
- 2.10 From 1 July 2018 to meet the export requirement for clients aged under 55 not accessing a regional concession you will need to export at least AUD \$600,000 of South Australian products or services (purchasing value), but the majority cannot be wine if total exports are less than \$1 million. Examples of acceptable BTS export outcomes for applicants in this scenario are provided in the following table:
- 2.10 从2018年7月1日起, 55周岁以下且不符合南澳州偏远地区优惠条件的客户需要至少出口60万澳元的南澳州产品或服务 (购买价值) 以满足出口要求, 但如果出口总额少于100万澳元, 那么出口产品的大多数不能是葡萄酒。下表中提供了可以接受的申请人BTS出口成果情况示例:

**Must achieve \$600,000 in total exports, but majority cannot be wine if total exports are less than \$1m**

总共的出口额需要达到60万澳元, 但是如果主要出口产品是葡萄酒的话, 总共出口额不能低于100万澳币

Actual wine export 实际葡萄酒出口额	Other exports 其他产品出口额	Total actual value 实际总共出口额
900,000	100,000	1,000,000
800,000	200,000	1,000,000
700,000	300,000	1,000,000
600,000	400,000	1,000,000
500,000	500,000	1,000,000
400,000	401,000	801,000
300,000	301,000	601,000
250,000	350,000	600,000
200,000	400,000	600,000
100,000	500,000	600,000

## Investment into a Business

### 投资一个生意

- 2.11 South Australia state nomination is available to successful business owners who intend to establish a new or buy an existing business in South Australia. The amount of investment into the business must meet the minimum requirements defined in the table at 2.2.
- 2.11 南澳州提名可用于有意在南澳州建立新企业或购买现有生意的成功企业主。投入企业的金额必须符合表格2.2中定义的最低要求。
  
- 2.12 Information is collected on how you plan to use the AUD \$1.5m of funds being transferred to Australia.
- 2.12 需要收集关于您计划如何使用转移到澳大利亚的150万澳元资金的信息。
  
- 2.13 Clients must demonstrate they are aware of the regulations and licenses required to undertake the proposed business in South Australia and provide details on how you have carried out sufficient research for the business proposal in South Australia.
- 2.13 客户必须证明他们了解在南澳州开展计划生意所需的规章制度和相关许可, 并提供证明如何对要在南澳州经营的生意进行了足够调研的相关信息。
  
- 2.14 Your significant business history will be considered in the context of your proposed business in South Australia. Clients who have conducted unacceptable business or been found guilty of illegal business practices will be refused State nomination.
- 2.14 您在南澳州计划进行的生意将结合您的重要商业历史进行考虑。如果客户从事过不可接受的生意或者被认定犯有非法商业行为, 其州担保提名申请会被拒绝。

## Property Development

### 房地产开发

- 2.15 South Australia state nomination is available to successful business owners who intend to engage in property development in South Australia. Property Development requirements apply as follows:
- 2.15 南澳州提名可用于有意在南澳州进行房地产开发的成功企业主, 房地产开发有如下的要求:
  - 2.15.1 If 132 visa granted before 1 August 2017 then applicants are required to do the old property development requirements. These requirements were AUD \$3million for clients aged under 55 and AUD \$6million is aged 55 and over.
  - 2.15.1 如果申请人的132签证在2017年8月1日之前批准, 那么申请人需要遵守旧的房地产开发要求, 年龄55周岁以下的客户需要投资300万澳元, 年龄55周岁以上的客户需要投资600万澳元。
  - 2.15.2 Clients approved for South Australia 132 State nomination or have a 132 visa grant on 1 August 2017 onwards can access the property development requirements published.
  - 2.15.3 如果申请人的南澳州提名或者132签证在2017年8月1日之后批准, 那么申请人需要遵守现在发布的房地产开发要求。
  - 2.15.3 Clients who have received a nomination from South Australia for non-property development related business plans and who have yet to receive a visa grant from the Department of Home Affairs prior to 1 August 2017 may if they wish submit a fresh business plan to Immigration SA for assessment by emailing ImmigrationSABusiness@sa.gov.au.
  - 2.15.3 已经收到南澳州提名的非房地产开发商业计划书客户和尚未在2017年8月1日之前从联邦内政部获得签证的客户, 如果他们愿意, 可以通过电子邮件ImmigrationSABusiness@sa.gov.au向南澳州政府移民局提交新的商业计划书进行评估。

- 2.16 Business plans must be submitted to Immigration SA by clients wanting to satisfy benefit to state requirements through conducting property development business.
- 2.16 希望通过进行房地产开发来满足南澳州贡献的州提名申请客户必须向南澳州移民事务处提交房地产开发的商业计划书。
- 2.16.1 Business plans for property development must be for sale to unrelated independent parties on commercial 'arm's length' terms. The subject property being developed is not for the provision of rental property or for speculative or passive investment.
- 2.16.1 房地产开发的商业计划必须按照商业“公平原则”条款出售给无关联的独立方。开发的物业不能是用于出租物业, 投机或被动投资。
- 2.16.2 Business plans must include how active management requirements will be met.
- 2.16.2 商业计划书必须包括如何满足主动管理要求。
- 2.16.3 Business plans for property development will not be accepted where Immigration SA is not satisfied that a development or property consulting company partnering with the client for the property development does not have at least two year's relevant property development experience immediately prior the client's nomination application. Immigration SA recommends that the client find out about builders' reputations and check their qualifications before engaging them to carry out any works. Please refer to this website (<https://www.sa.gov.au/topics/planning-and-property/land-and-property-development/engaging-building-industry-professionals/practical-advice-for-selecting-a-builder-tradesperson-or-contractor>) on choosing a qualified builder.
- 2.16.3 如果南澳州政府移民局不认可与客户就房地产开发合作的开发商或房地产咨询公司在客户提交州提名申请之前有至少两年的相关房地产开发经验, 则不会接受客户的房地产开发商业计划。南澳州政府移民局建议客户让建筑商开展他们的工作之前先了解他们的声誉并检查他们的资质。请在选择合格的建筑商时参阅本网站 (<https://www.sa.gov.au/topics/planning-and-property/land-and-property-development/engaging-building-industry-professionals/practical-advice-for-selecting-a-builder-tradesperson-or-contractor>)
- 2.17 Nominations are only provided where clients can demonstrate a realistic intention to maintain the property development activities in South Australia on an ongoing basis, and where the subject property being developed is made available for sale to the open market.
- 2.17 只有当客户能够证明其在南澳州的房地产开发能够持续经营的现实意图, 而且正在开发的用于州提名的房地产可供出售给公开市场时, 州提名才会被授予。
- 2.17.1 A signed written undertaking (<http://migration.sa.gov.au/upload/publications/Business-Migrants/Business-Migration-Property-Development-Application-Undertaking.pdf>) by the client is required that the properties being developed pursuant to the project will be made available for sale no later than two months upon completion of the build.
- 2.17.1 客户需要签署一份关于根据州提名项目开发的房地产将在建造完成后不迟于两个月内向公众销售的书面承诺 (<http://migration.sa.gov.au/upload/publications/Business-Migrants/Business-Migration-Property-Development-Application-Undertaking.pdf>)。
- 2.17.2 It is a requirement that irrespective of any claims as to the prevailing state of the relevant property market, properties being developed pursuant to the nomination will be made available for bona-fide sale to unrelated independent parties on commercial 'arm's length' terms no later than two months upon completion of the build.
- 2.17.2 不论有关房地产市场的现行状况如何, 根据提名开发的房地产物业都需要在建造完成后不迟于两个月内按照商业“公平原则”条款向无关联的独立当事人真实销售。



- 2.18 Sufficient information should be provided to Immigration SA to assess, on a case-by-case basis, whether the property development and the business plan meets the aims of this program.  
Information required:
- 2.18 申请人需要提供给南澳州政府移民局充足的信息进行审核, 以便在个案基础上评估房地产开发和商业计划是否符合本项目的目标。所需资料包括:
- 2.18.1 Identification and location of the development  
2.18.1 项目的名称和地点
- 2.18.2 Project cost information  
2.18.2 项目成本信息
- 2.18.3 Proposed breakdown and details of own/debt/other financing  
2.18.3 计划的成本明细和自有资金/债务/其他融资的细节
- 2.18.4 Current Certificate(s) of Title for the subject land  
2.18.4 计划项目所在土地的现有所有权证书
- 2.18.5 Copies of any planning or development approvals  
2.18.5 任何规划或开发批准的副本
- 2.18.6 Expected commencement and completion dates  
2.18.6 预计项目开始和完成日期
- 2.18.7 Explanation of the client's managerial role within the project, and submissions as to why the client has suitable experience to fulfill such role  
2.18.7 解释客户在项目中的管理角色, 以及为什么客户有合适的经验来履行这种角色
- 2.19 Clients are required to register on arrival, and then provide online updates every six months and in person from visa grant to report on the progress of the property development.
- 2.19 客户需要在签证获批抵达澳大利亚后向南澳州政府移民局进行报告, 然后每隔六个月进行一次在线更新和与南澳州政府移民局的亲自会面来报告房地产项目的开发进度。
- 2.19.1 During the client's regular six-monthly meetings with the Immigration SA Business Migration team, they will be required to provide evidence of investment into the property development. This may include investment items such as cost of site acquisition, consultation services (for example. legal, planning, design, building, marketing and promotion), employees, building and construction costs, and other expenditure identified by the client. This may include the provision of relevant contractual documentation.  
2.19.1 在客户与南澳州政府移民局商业移民团队举行的六个月定期会议期间, 他们将被要求提供房地产物业的投资证据。这可能包括例如项目土地成本, 咨询服务 (例如法律, 规划, 设计, 建筑, 营销和推广) 成本, 员工成本, 建筑和施工成本以及客户确定的其他支出。这可能包括提供相关合同文件的要求。
- 2.19.2 The client must also provide evidence of the source of the property development funding, to set out what percentage and amount is personal capital, debt finance, or any other source of funding.  
2.19.2 客户还必须提供房地产开发资金来源的证据, 确定个人资本, 债务融资或任何其他资金来源的百分比和金额。
- 2.19.3 Where Immigration SA is not satisfied that the development activities have not substantially progressed it reserves the right to withdraw support for the business plan, and the client will be required to select a different benefit to state requirement to satisfy their nomination migration requirements.  
2.19.3 如果南澳州政府移民局对房地产开发活动缺少实质性进展而感到不满意, 它保留撤回其对商业计划支持的权利, 并且客户需要选择其他的南澳州贡献来满足州提名要求。



### 3. Maintain contact 保持联系

- 3.1 You must agree to register your arrival in South Australia with Immigration SA within three month.
- 3.1 您必须同意在签证批准后激活签证的三个月内向南澳州政府移民局进行登陆注册。
  
- 3.2 You must maintain current contact details for the duration of your visa and provide updates online every six months for three years from the date of visa grant.
- 3.2 您必须在签证持有期间保持最新的联系信息,并且在签证批准之日起的三年内每六个月在网上进行一次更新。
  
- 3.3 You must meet in person with a representative of the Business Migration team at least once every six months from the date of the visa grant until the Department of Home Affairs review has had a decision reached. The six-monthly meetings will ensure discussion of the progress of the proposed business and submission of information as requested by the Business Migration team for use in the review conducted by Department of Home Affairs. Details on the process for registering your arrival and providing updates (<http://migration.sa.gov.au/business-migrants/support-services>) are provided here.
- 3.3 您必须在签证批准之日起至少每六个月与商务移民团队代表进行一次会面,直至联邦内政部作出审查决定。每六个月举行一次与商业移民小组的会面将确保讨论所计划生意的进展情况和需要提供给联邦内政部进行审查的资料。<http://migration.sa.gov.au/business-migrants/support-services>提供了有关注册抵达和信息更新过程的详细信息。
  
- 3.4 You must agree to participate in any surveys that the South Australia Government may conduct.
- 3.4 您必须同意参加南澳州政府可能进行的任何调查
  
- 3.5 Any intention to change the primary nature of the applicant's proposed business activity and BTS must be agreed to in advance in writing by the South Australian Government.
- 3.5 任何改变申请人原定商业活动和州贡献方式的意图,必须事先得到南澳州政府的书面同意。

### 4. Commit to meet the federal immigration criteria 承诺符合联邦移民标准

- 4.1 State nomination is only for clients willing to commit to meet the Federal Immigration Criteria for the 132 Significant Business History visa. Your submission for State nomination incorporates this commitment.
- 4.1 南澳州提名仅适用于愿意承诺符合132重要商业历史签证联邦移民标准的客户。您提交给州政府提名的内容包含了这一承诺。

- 4.2 This visa is intended to attract to Australia highly skilled business people who will use their skills to engage in business in Australia. In applying for State nomination please note it is expected the visa holder will be actively involved in the day-to-day management of an eligible business in Australia. While some aspects of business management may occur while the visa holder is overseas, the visa holder must provide evidence to the Department of Home Affairs at the 132 Review stage (<https://www.homeaffairs.gov.au/trav/work/moni>), that the time spent overseas has been to the benefit of the business in Australia.
- 4.2 此签证旨在为澳大利亚吸引高技能商务人士，他们将利用他们的技能在澳大利亚开展生意。在申请州提名时，请注意，签证持有人将会需要积极参与澳大利亚合规企业的日常管理工作。尽管签证持有人的一些商业管理工作可能会在海外进行，但签证持有人必须在132审查阶段向联邦内政部提供证据 (<https://www.homeaffairs.gov.au/trav/work/moni>)，证明在海外花费的时间对其在澳大利亚的企业有利。

## 5. Achievement within two years 两年内成就

- 5.1 Provide information to Immigration SA to enable a two year review after visa grant. This includes completing the review application form on this website and providing a full and complete Department of Home Affairs' Survey of Business Skills Visa Holders (Form 1010). The information must detail the type of business being conducted, scale of the business and which of the Benefit to State requirements you have met.
- 5.1 向南澳州政府移民局提供签证获批两年后审核的相关信息。这包括完成本网站的审查申请表，并提供一个全面和完整的联邦内政部商业技能签证持有人调查表 (1010表格)。这些信息必须详细说明正在进行的生意类型，生意规模以及您满足了哪些州贡献要求。
- 5.2 Refer to the 132 review information requirements listed in the 132 review tab above. All State requirement outcomes must be achieved within South Australia and must be met by the two year review stage. Failure to meet the requirements for State nomination may result in a revocation of your 132 visa by Department of Home Affairs.
- 5.2 请参阅上述132审核标签中列出的132审核要求信息。所有州政府要求必须在两年审核期到期之前在南澳州境内实现。未满足州提名要求可能导致联邦内政部撤销您的132签证。

## 6. SkillSelect expression of interest (EOI) SkillSelect提出移民申请意向(EOI)

- 6.1 For immigration SA to approve your nomination in SkillSelect you need to have an EOI at the time of application submission which meets the Australian Immigration Department 132 SBH stream criteria (<http://www.homeaffairs.gov.au/Trav/Visa-1/132->) and Immigration SA nomination requirements.
- 6.1 南澳州政府移民局批准您的技能挑选提名时，需要您在递交州提名申请时已经有一个EOI申请，该申请需要同时符合澳大利亚联邦移民局132签证重大商业历史类别标准 (<http://www.homeaffairs.gov.au/Trav/Visa-1/132->) 和南澳州政府移民局的提名要求。

- 6.2 Your EOI must match the information supplied in your State nomination application including your personal details, there must be no discrepancies between the information provided on your Immigration SA online application and information recorded in your EOI.
- 6.2 您的EOI必须与您的州提名申请中提供的信息(包括您的个人详细信息)相匹配,您在南澳州政府移民局在线申请中提供的信息与您的EOI中记录的信息之间不得出现差异。
- 6.3 Your EOI number must be recorded correctly, otherwise Immigration SA will be unable to locate you in SkillSelect and your State nomination application will be refused.
- 6.3 您的EOI号码必须正确记录,否则南澳州政府移民局将无法找到您的SkillSelect,并且您的州提名申请将被拒绝。
- 6.4 If you have made an error in your EOI, Immigration SA can assist you depending on the status of your application. If you have applied for state nomination but a decision hasn't been made by Immigration SA – you need to edit EOI details prior to the Immigration SA decision being made & email Immigration SA to advise you have amended the EOI. If you are nominated by Immigration SA, the EOI is frozen and cannot be edited.
- 6.4 如果您在EOI中填写错误,根据您的申请状态,南澳州政府移民局可以为您提供帮助。如果您已申请州提名,但南澳州政府移民局尚未做出决定 – 您需要在南澳州政府移民局做出决定之前编辑EOI信息,并发送电子邮件给南澳州政府移民局,通知您已经修改了EOI。如果您已经获得南澳州政府移民局提名,EOI将被冻结,无法编辑。
- 6.5 Immigration SA will not renominate clients if their SkillSelect invitation has expired. The Department of Home Affairs is not able to reissue invitations once expired. Immigration SA receives an allocation of nominations each program year. Only one nomination per annum is available unless there is spare capacity at the end of the program year will a second application be considered. Additional applications will be refused.
- 6.5 如果技能挑选(SkillSelect)邀请已过期,南澳州政府移民局不会重新提名客户。联邦内政部一旦邀请过期将无法重新发出邀请。南澳州政府移民局在每个计划年度收到提名分配。每年只会对一个客户进行一次邀请,除非在计划年度结束时仍有剩余名额才会考虑第二次邀请。额外的提名申请将被拒绝。
- 6.6 Immigration SA does not agree to the release of nomination to any other Australian State or Territory nor will accept another applicant if nominated by another State or Territory without an authorised release.
- 6.6 南澳州政府移民局不同意向任何其他澳大利亚州或领地释放已提名的申请人,也不会接受,由另一个州或领土提名的未经释放授权的申请人。

If you are interested in learning more please contact:  
**Phillip Grifoni**  
Business Development Manager,  
Business & Investment Migration Program  
+61 8 8303 2420

欲了解更多详情, 敬请联络:  
**菲利普 (Phillip Grifoni)**  
+61 8 8303 2420